

**CONTENTS**

	<b>PAGE</b>
I. Note dated February 27, 1959 from the Secretary of State for External Affairs to the Ambassador of the United States of America to Canada .....	4
II. Note dated February 27, 1959 from the Ambassador of the United States of America to Canada to the Secretary of State for External Affairs .....	8
<b>Annex:</b>	
Note dated May 19, 1955 from the Chargé d'Affaires ad interim of the Embassy of the United States of America in Canada to the Secretary of State for External Affairs .....	10

**TABLE DES MATIÈRES**

	<b>PAGE</b>
I. Note en date du 27 février 1959, adressée par le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures à l'Ambassadeur des États-Unis d'Amérique au Canada .....	5
II. Note en date du 27 février 1959 adressée par l'Ambassadeur des États-Unis d'Amérique au Canada au Secrétaire d'État aux Affaires extérieures .....	9
<b>Annexe:</b>	
Note en date du 19 mai 1955 adressée par le Chargé d'Affaires ad intérim de l'Ambassade des États-Unis d'Amérique au Canada au Secrétaire d'État aux Affaires extérieures .....	11